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 אבי גרובר –ראש העיר  : אל

 ערן שוורץ  –מנכ"ל העירייה        
 מיכה בלום  –יועמ"ש העירייה        
 
 

 שאילתא   –מינויי סגני ראש העיר  :  הנושא                                   
 

 4/7/21בישיבת מליאת מועצת העיר בתאריך  אבקש לקבל את תשובת ראש העיר לשאילתא
 

ההתרחשויות , הפרסומים וההתפתחויות האחרונות בסוגיית סגני ראש העיר, מגבירות את  
 הבלבול והמבוכה סביב תפקוד הקואליציה והנהלת העירייה.

כל יום שעובר ללא סיום הפרשה, הבהרת זהות בעלי התפקידים והגדרת תחומי האחריות  
, אינו תורם להרגעת הרוחות, מערער את אמון הציבור במנגנון  והסמכות שלהם

 העירוני...ובנבחריו, 
 ומעמיק את הנתק בין הציבור לעירייה. 

 
חובתנו ואחריותנו הינם להביא להרגעת הרוחות ולסיים את המשבר התפקודי הזה, 

 בהקדם!! 
ציה, הינו להביא  תפקידו של ראש העיר ואחריותה של מליאת מועצת העיר, קואליציה כאופוזי

את העירייה ומוסדותיה לתפקוד יעיל וברור, ובהתאמה מלאה לנהלים כפי שקובעת פקודת  
 העיריות (החוק). 

 
 לאור זאת, השאלות שדורשות את הבהרתו החד משמעית של ראש העיר הינן: 

 מי הם סגני ראש העיר?   )א
 מה מעמדם?   )ב
 מי הוא/היא מ"מ ראש העיר?   )ג
 ם?  מה תחומי אחריותם וסמכות )ד
 מהו אופן בחירתם על פי הפרוצדורה החוקית (וההסכם הקואליציוני)? )ה

 
עלו טענות לפיהן תהליך המינוי שנעשה לפני כשנתיים וחצי נעשה בצורה לא תקינה או באופן  

רשלני, אם יתברר כי אכן כך הדבר, אזי עתה הזמן לתקן את הדרוש תיקון ולפעול בצורה  
 שקובע החוק. חדה וברורה, בדיוק כפי 

 ויפה שעה אחת קודם. 
 
 
 
 

                                                                                                                            
 בברכה         

                                                                                                                            
 רוני בלקין (רק)      

 
 
 
 
 

 



 


